

# 國立彰化師範大學語文中心

## Language Center, National Changhua University of Education

### 107 學年第 1 學期開設課程

### Credited Chinese Course for 1<sup>st</sup> semester of Academic Year 2018 in Language Center

課程名稱 Course title	學分 Credits	學時 Hours/per week	授課時間 Timetable	教室 Classroom	修別 Courses information	適合程度 Learning background
基礎實用生活華語 Level 1 Practical Chinese	3	3	週四 第二到四節 Thursday. 9:05-12:00	T210	選修 Elective courses	沒學過或者一年以下 Have never learned Chinese before or less than 1 year
中級實用生活華語 Level 3 Practical Chinese	3	3	週四 第五到七節 Thursday. 13:10-16:05	T210	選修 Elective courses	學超過兩年以上 More than 2 years

1. 語文中心所開設之華語課程，為國立彰化師範大學正式學分課程，僅限在學之國際學生或僑生選修。
2. 華語課程之成績，均計入當學期學業平均成績，惟修習學分是否計入畢業學分，由學生所屬系所認定。
3. 國際生若非以中文為母語或第二語言者，得經語文中心評估檢測後修習指定適級程度之華語課程，藉以取得通識語文教育課程大一國文必修之學分。

1. The Chinese Learning Program is a credited program that applies only to current international students, Oversea Chinese students and exchange students at National Changhua University of Education.
2. The Chinese Training Courses are accredited by NCUE; however, the department may decide whether these credits are allowed to take as graduation credits in the academic program.
3. International students and Oversea Chinese students at undergraduate level whose native language or second language is not Chinese should take ompetence-appropriate Chinese learning courses under the evaluation of the NCUE language Center. The Chinese course mandated by the General Education Center may be waived by such courses.

# 國立彰化師範大學語文中心

Language Center, National Changhua University of Education

107 學年第 1 學期華語學分課程 選課須知及流程

Course Enrollment Process and note about Credited Chinese Course  
for 1<sup>st</sup> semester of Academic Year 2018 in Language Center

## 華語學分課程說明會

### Orientation of Credited Chinese Course

- 107年9月19日(三) 9:05-12:00 19th Sep. of 2018
- 瞭解目前能選的課程及內容
- To understand Credited Chinese Courses.

開始上課

Let's learn  
Chinese.

### 華語分級測驗the placement test

- 107年9月19日(三) 9:05-12:00 19th Sep. of 2018
- 依照分級測驗成績選擇班級
- Choose class according to placement test.
- 填寫相關資料以便人工加選
- Fill on the application form.

- ✚ 大學生、碩士生以及博士生的華語學分課程選課期間為 107 年 9 月 17 日(一)至 9 月 21 日(五)，地點在語文中心。交換生之選課請洽國際處。

The undergraduate program, master's program and doctoral program students could apply for Credited Chinese Course from 17<sup>th</sup> to 21<sup>st</sup> September in language center. If exchange students want to choose Chinese, please contact Office of International and Cross-strait Affairs.

- ✚ 因為舉辦課程說明會以及華語分級測驗，第一週不上課。請務必於第一週到語文中心參加分級測驗。

There is no class at the first week due to orientation and placement test. Please join the orientation and take placement test in language center.

- ✚ 若未能出席華語學分課程說明會及分級測驗，則需與承辦人員聯絡，另找時間進行分級測驗，以便於選課期間加選。If you couldn't join orientation and take placement test, please contact with Ms. Yang to take placement test on another day.(lily773410@cc.ncue.edu.tw)